
 
Referat af bestyrelsesmøde  

Dato: 27. maj 2015 
Deltagere: Nikolaj, Tobias, Hanne og Rasmus Juvik fra Gruppe Advokater 
Dato for næste møde: 1. juni kl. 18

 
Møde med advokat Rasmus Juvik fra Grubbe Advokater 
Drøftelse af snedkerlejemålet i baghuset og hvordan sagen bedst håndteres fremadrettet. 
Rasmus kontakter i første omgang FORMAT med henblik på en mere præcis afklaring af 
hvad der påtænkes af arbejder i lejemålet og på fællesarealerne. Derefter kontaktes lejers 
advokat, og bestyrelsen får herefter en opdatering. 
 
Nabokontakt 
Kontakt til naboer er indledt, og vi har fundet de rette kontaktpersoner. Indledningsvis 
udarbejdes et skriv, hvori vi anmoder om at byggerådgiver får adgang til naboens gård. Dette 
med henblik på at fastlå konsekvenser af nedrivning af baghusets tilbygning  har naboen evt. 
fastgjort noget til bygningen?  
 
Apotek og datea 
Hanne har talt med Datea angående apoteket. 

1) Apoteket mangler at flytte el ud af kælderen. Tommy laver et skriv 
2) Apoteket ønsker at bygge om. Datea kigger på den del der omhandler sikring af os 

som udlejer i forhold til lejekontrakten. 
 
Kontakt mellem Palle og Kasper 
Palle og Kasper skal samarbejde om entrepriseaftale og forsikring. De er på sagen. 
 
TODO’s 
Tobias: Upload sidste nye doks  ekstraordinær + alm gen. forsamling til hjemmeside 
Nikolaj: Notifikation til Palle vedr. Juvik 
Nikolaj: Skriv til nabo 
Næste møde: Mailadresse til læge + apotek 
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